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Protokół Nr LIX/2022 

z LIX sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 26 września 2022 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 16:55 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 28.06.2022 r.; 27.07.2022 r.; 12.08.2022 r. oraz 8.09.2022 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Informacja z wykonania budżetu Gminy Gołdap za I półrocze 2022 r.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia „Strategii rozwoju społeczno-gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”; 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037; 

3) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania dodatków 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Gołdap; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wymiaru zajęć niektórym nauczycielom zatrudnionym 

w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gołdap oraz zasad udzielania    

i rozmiaru obniżek oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin; 

6) organizacji wspólnej obsługi w wybranym zakresie placówkom oświatowym Gminy Gołdap zaliczanym  

do sektora finansów publicznych 

7) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu; 

8) wyrażenia woli przystąpienia Gminy Gołdap do Stowarzyszenia Warmińsko – Mazurskich Samorządów 

Pogranicza; 

9) zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Gołdap; 

10)  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego nad rzeką 

Gołdapą pomiędzy ulicami: Generała Sikorskiego, Różaną  i Lipową w Gołdapi; 

11) rozpatrzenia skargi z dnia 18 lipca 2022 r.; 

12) rozpatrzenia petycji z dnia 1 sierpnia 2022 r.  

8. Interpelacje radnych 

9. Zapytania radnych 
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10. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

11. Wolne wnioski 

12. Zamknięcie sesji 

 

Do pkt 1 

LIX posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy są uwagi do przedłożonego porządku posiedzenia. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w ocenie radnego dana sesja i trzy poprzednie są nieważne  

z mocy prawa a uchwały podjęte na trzech sesjach i podjęte na dzisiejszej są obciążone wadami prawnymi. 

Wątpliwości do tych uchwał, ich legalności, ma prawdopodobnie również Biuro Prawne Urzędu Wojewódzkiego 

w Olsztynie.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przerwał wypowiedź radnego mówiąc, że trzeba poczekać  

na  werdykt wojewody a nie wydawać osąd. Dodał, że zapewne radny poinformował o prawdopodobnych 

naruszeniach organ nadzoru. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że tak i kontynuował wcześniejszy wątek. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że wypowiedź radnego nie ma związku z omawianym 

punktem. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odebrał głos radnemu – godz. 13:08  

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zapytał, czy radni mają uwagi do przesłanych protokołów sesji  

z dnia 28.06.2022 r.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że uważa sesje jak i uchwały od 27 lipca 2022 za nieważne z mocy 

prawa. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, czy jest to prawdą co mówi radny Pan Andrzej Tobolski  

i czy trzeba będzie wszystko powtórzyć na nowo. 

Sekretarz Gminy Pani Anna Rawinis powiedziała, że odpowiedź na pismo wojewody została przygotowana 

przez Wydział do Spraw Administracyjnych i organ nadzoru  będzie weryfikował legalność zwoływania oraz 

pracy rady w tym zakresie.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński wniósł uwagę odnośnie protokołu z dnia 27 lipca. W przedostatnim 

wersie zmienić „przewodniczący rady” na „wiceprzewodniczącego rady”. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

28.06.2022 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 12 za,1 przeciw, 1 wstrzymujący się  protokół został przyjęty.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 28.06.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 
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PRZECIW(1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Mioduszewski 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

27.07.2022 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 11za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się protokół został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 27.07.2022 r .ze zgłoszoną poprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA11, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĘ SIĘ:2, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(11) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

PRZECIW(1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘSIĘ(2) 

Marian Mioduszewski, Monika Wałejko 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

12.08.2022 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 12za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się protokół został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 12.08.2022r.  

Wyniki głosowania 

ZA:12, PRZECIW:1,WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Mieruński 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu sesji z dnia  

8.09.2022 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 13 za,1 przeciw protokół został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu sesji z dnia 8.09.2022r. 

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:1,WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 
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Do pkt 4 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto podziękował za udział oraz zaangażowanie w wydarzeniach podczas 

okresu wakacyjnego  dyrektor Domu Kultury, dyrektor Biblioteki Publicznej, dyrektorowi OSIR-u, wszystkim 

swoim pracownikom, dyrektorom jednostek oraz prezesom za udział w wydarzeniach. W lipcu zakończył służbę 

dowódca JW4808 płk Tomasz Isio a na jego miejsce został powołany płk Tomasz Sawczuk. W okresie 

wakacyjnym trwały prace z dyrektorami oraz pracownikami oświaty nad zamysłem stworzenia Centrum Usług 

Wspólnych. Radny Pan Andrzej Tobolski na sesjach, na komisjach, pisał to na różnych stronach, puszczał w eter 

aby gmina jak najszybciej wypłaciła środki wykonawcy. Sprawa jest w sądzie, który powołał biegłego 

badającego cały proces budowy Zakładu Przyrodoleczniczego.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że nigdy takiego wniosku nie składał.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że radny będzie mógł zabrać głos po wypowiedzi 

burmistrza. 

Radny Pan Andrzej Tobolski  odpowiedział, że przewodniczący  jest zawsze spolegliwy wobec burmistrza…  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odebrał głos radnemu Panu Andrzejowi Tobolskiemu – 13:26 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że na dzień dzisiejszy kwotę 400 000,00 zł  biegli sądowi  

umorzyli za wykonane prace wykonawcy w ramach budowy Zakładu Przyrodoleczniczego. Jak również prace 

wykonane i wycenione przez wykonawcę związane z instalacją wentylacyjną i kanalizacją na kwotę 500 000,00 

zł zostały umorzone. Ogłoszone zostały dwa przetargi, unieważnione ze względu na brak ofert. Prowadzony jest 

na podstawie prawa zamówień publicznych tryb negocjacji w którym są zainteresowane 3 firmy.  

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że wraz z radną Panią Wiolettą Anuszkiewicz 

otrzymał odpowiedź na interpelację w sprawie Zakład Przyrodoleczniczego. Analizując korespondencję jaką 

Urząd prowadził z Urzędem Marszałkowskim, w czterech pismach, czyli z dnia 22 marca, 6 kwietnia,  

27 kwietnia, 26 maja tego roku Urząd Marszałkowski użył stwierdzenia: „Jednocześnie zaznaczam,  

że niepodpisanie umowy z wykonawcą na roboty budowlane w czerwcu 2022 grozi niezrealizowaniem projektu 

w terminie i będzie stanowiło naruszenie, polegające na niewywiązywaniu się przez beneficjenta z obowiązków 

nałożonych na niego umową o dofinansowanie. Co w konsekwencji może skutkować rozwiązaniem tej umowy 

bez wypowiedzenia”. Zapytał, czy po 24 sierpnia były inne ustalenia z Urzędem Marszałkowskim w sprawie 

realizacji umowy o dofinansowanie. 

Pracownik Wydziału WIK Pani  Magda Kardel  powiedziała, że 6 września Urząd Marszałkowski wystąpił  

z prośbą o przekazanie informacji, w jakim trybie i w jakim zakładanym terminie planowane jest wyłonienie 

wykonawcy robót. 9 września urząd udzielił odpowiedzi, że będzie to tryb negocjacji bez ogłoszenia. 

Radny Pan Andrzej Tobolski oświadczył, że występuje na drogę cywilną ze względu na  zniesławienia, obrazę 

i mówienie nieprawdy przez burmistrza w dniu dzisiejszym. Nigdy nie miał możliwości, żeby wpłynąć na gminę 

by płaciła komuś bądź nie.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto poinformował, że po wejściu ustawy mieszkańcy za GJ będą płacić ok. 

150 zł za ciepło.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że społeczeństwo jest zaniepokojone cenami, gdyż ceny są oficjalne 

i wynoszą 400 zł za GJ u Pana Andrysiewicza.  

Radna Pani Monika Wałejko powiedziała, że problem energetyczny jest duży w naszym mieście. Trzeba  

znaleźć rozwiązanie, aby pomóc mieszkańcom.   

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że trwają rozmowy z osobą z zewnątrz w celu opracowania 

studium ciepłownictwa w Gołdapi, wyboru najbardziej optymalnego rodzaju ogrzewania dla mieszkańców  

i miasta. Dodał, że na kwotę 41 000 000,00 zł w ciągu 2 kadencji zostały wykonane oczyszczalnie, kanalizacje, 

deszczówki oraz modernizacje bądź też budowy nowych.  

 

Do pkt 5 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 21 sierpnia w Dożynkach Gminnych brał udział wraz z radymi: Wiolettą Anuszkiewicz, 

Zbigniewem Mieruńskim, Teresą Dzienis, Janiną Pietrewicz, Zofią Syperek, Józefem Wawrzynem, Markiem 

Zajączkowskim. 31 sierpnia uczestniczył w nadaniu chorągwi Wojska Polskiego 15 Gołdapskiemu Pułkowi 

Przeciwlotniczemu. Uroczystość była powiązana ze świętem wojsk ochrony przeciwlotniczej. 1 września  

w uroczystości pod pomnikiem Niepodległości, związaną z 83 rocznicą wybuchu II Wojny Światowej brał udział 

wraz z radnymi: Janiną Pietrewicz, Zdzisławem Janczukiem oraz Józefem Wawrzynem. 1 września  

na zaproszenie dyrekcji Szkoły Podstawowej nr 5 w inauguracji rozpoczęcia roku szkolny 2022/2023 

uczestniczyła radna Janina Pietrewicz oraz Józef  Wawrzyn. 3 września wziął udział w XI edycja Narodowego 

czytania  ballad i romansów Adama Mickiewicza wraz z radnymi: Zofią Syperek, Janiną Pietrewicz, Moniką 

Wałejko oraz Teresą Dzienis. 6 września odbyła się Gminna Komisja Bezpieczeństwa w sprawie zmian taryfy 
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za centralne ogrzewanie z udziałem Pana Stanisława Andrysiewicza. 20-21 września odbyło się XII Bojowe 

Strzelanie Rakietowe z udziałem 15 Gołdapskiego Pułku Przeciwlotniczego. W pokazie strzelania na centralnym 

poligonie w Ustce wzięli udział radni: Wioletta Anuszkiewicz, Zofia Syperek, Janina Pietrewicz, Zbigniew 

Makarewicz, Zbigniew Mieruński. 24 września odbył XXX Jubileuszowy Cross Gołdapski, który swój początek 

miał w 1993 roku. Udział w otwarciu oraz dekoracji uczestników brali również udział radni: Janina Pietrewicz, 

Wioletta Anuszkiewicz, Zbigniew Makarewicz. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w okresie wakacyjnym 

odbyła 3 potkania. Ponadto odbyły się 2 wspólne posiedzenia komisji - w lipcu oraz we wrześniu. Komisje 

rozpoczęły spotkania odnośnie propozycji do budżetu gminy na rok 2023. 

 

Do pkt 6 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

informacji z wykonania budżetu Gminy Gołdap za pierwsze półrocze 2022 roku. 

Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek omówiła informację z wykonania budżetu Gminy Gołdap za I półrocze 

2022 roku. /Zarządzenie Nr 1640/VIII/2022 Burmistrza Gołdapi z dnia 31 sierpnia 2022 r./. 

 

Do pkt 7 

1)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Specjalisty ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani 

Anety Milczarek o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii rozwoju społeczno-

gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”. 

Specjalista ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani Aneta Milczarek powiedziała, że załącznikiem do strategii jest 

diagnoza społeczno-gospodarcza i plan rozwoju uzdrowiska. Dokumenty oraz ich założenia zostały szczegółowo 

omówione na posiedzeniu wspólnym komisji. 25 maja 2021 roku została podjęta uchwała w sprawie 

przystąpienia do opracowania dokumentów strategicznych. Po przeprowadzeniu szerokich konsultacji 

społecznych, uzyskaniu wszystkich opinii i uzgodnień projekt strategii został przedłożony radnym. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Strategii rozwoju społeczno-gospodarczego Gminy Gołdap do roku 2030”  

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Uchwała Nr LIX/328/2022 

/w załączeniu/ 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że radny Pan Andrzej Tobolski podważa legalność obrad  

i bierze udział w głosowaniu.  

2) i 3) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty  Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022–2037 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały.  W treści uchwały dodaje się 

pkt 7 ( w związku z rozwiązaniem  rezerwy "oświatowej"). Dokonuje się zmiany źródła pokrycia w wysokości 

16 046,85 zł środków przeznaczonych na odprawy emerytalne oraz nagrody jubileuszowe w Szkole Podstawowej 

Nr 1 w Gołdapi (środki w tej wysokości wracają do rezerwy - źródłem pokrycia jest nadwyżka z lat poprzednich). 

Pozostałe zmiany były szeroko omówione podczas wspólnego posiedzenia Komisji. Plan dochodów po zmianach 

wynosi 123.761.861,64 zł. Plan wydatków po zmianach wynosi 137.263.993,33 zł. Deficyt budżetu po zmianach 
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wynosi 13.502.131,69 zł. Przychody budżetu po zmianach wynoszą 16.942.671,09 zł. Rozchody budżetu 

wynoszą 3.440.539,40 zł. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022-2037. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 13 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2022– 2037 z autopoprawką z dnia  

26.09.2022 r. .  

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘSIĘ(1) 

Andrzej Tobolski 

 

Uchwała Nr LIX/329/2022 

/w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku. 

 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za, 1 wstrzymującym się uchwała została 

podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2022 roku z autopoprawka z dnia 26.09.2022 r. .  

Wyniki głosowania 

ZA:13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1) 

Andrzej Tobolski 

Uchwała Nr LIX/430/2022 

/w załączeniu/ 

4)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału OSS Pani Anny Podciborskiej 

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania  

i przyznawania dodatków nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Gołdap. 

Kierownik Wydziału OSS Pani Anna Podciborska powiedziała, że  w projekcie uchwały nastąpiła zmiana 

kwoty bazowej ze względu na brak od 1 września nauczyciela kontraktowego. Zmienia się również wysokość 

dodatków oraz dodaje się funkcję mentora, który również w związku ze zmianami w stopniach awansu 

zawodowego, zostaje wprowadzony 1 września. 

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 za uchwała została podjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania i przyznawania dodatków nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Gołdap.  

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

Uchwała Nr LIX/431/2022 

/w załączeniu/ 

5) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału OSS Pani Anny Podciborskiej 

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wymiaru zajęć niektórym 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gołdap 

oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin. 

 

Kierownik Wydziału Pani Anna Podciborska powiedziała, że w związku ze zmianami od 1 września jest 

wprowadzony pedagog specjalny. Proponuje się w projekcie uchwały, aby to były 22 godziny, jako 

obowiązkowy, tygodniowy wymiar zajęć. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wymiaru zajęć niektórym nauczycielom zatrudnionym w szkołach  

i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Gołdap oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

 

 

Uchwała Nr LIX/432/2022 

/w załączeniu/ 

6)  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownika Wydziału WIK Pana Jarosława 

Duchnowskiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

i ustalenia jej przebiegu 

 

Kierownik Wydziału WIK Pana Jarosław Duchnowski powiedział, że  przedkładany projekt wynika z faktu, 

że została wykonana ulica Różaną ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Jednym z warunków 

wywiązania się z zawartej umowy z Urzędem Wojewódzkim jest zaliczenie tej drogi do kategorii dróg 

publicznych. Zarząd Powiatu wyraził pozytywną opinię o zaliczeniu tej ulicy Różanej do kategorii dróg 

publicznych. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 
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Głosowano w sprawie: 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. 

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘSIĘ:0,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Uchwała Nr LIX/433/2022 

/w załączeniu/ 

7) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Sekretarz Gminy Pani Anny Rawinis  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi w wybranym zakresie placówkom 

oświatowym Gminy Gołdap zaliczanym do sektora finansów publicznych. 

 

Sekretarz Gminy Pani Anna Rawinis powiedziała, że wprowadzona została autopoprawka w §3 na:  

prowadzenia wspólnej obsługi finansowo-księgowej, rachunkowości, sprawozdawczości i centralizacji podatku 

VAT, prowadzenia obsługi kadrowo-płacowej, prowadzenia obsługi BHP, prowadzenia obsługi prawnej oraz 

prowadzenie obsługi ochrony danych osobowych. W projekcie uchwały planowana jest wspólna obsługa  

od 1 stycznia 2023 roku.  

 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, kto będzie prowadził nabór na stanowiska do CUW. 

Sekretarz Gminy Pani Anna Rawinis odpowiedziała, że nie będzie prowadzonego naboru, gdyż wszyscy 

pracownicy obecnie pracujący w jednostkach organizacyjnych, którzy będą chcieli nadal pracować, będą przejęci 

do Urzędu Miejskiego. Jest to na zasadzie zmiany pracodawcy.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto powiedział, że w perspektywie pół roku/roku zaczną się generować 

oszczędności.  

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że nie widzi żadnych oszczędności, gdyż uruchomienie 

CUW wygeneruje koszty w wysokości około 150 000,00 zł. W projekcie uchwały jest zapis, że w niedalekiej 

przyszłości jest planowane wdrożenie do CUW-u również innych jednostek. Zapytała, w jakim okresie jest  

to planowane i o jakich jednostkach jest mowa.  

Sekretarz Gminy Pani Anna Rawinis odpowiedziała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji została 

przedstawiona wstępna kalkulacja. 7 etatów księgowych, - 5,45 etatu. Z analizy przeprowadzonych audytów  

w 2016 roku oraz 2020 wynika, że wystarczą do obsługi 4 etaty księgowe i 2 etaty kadrowo-płacowe. W 

odpowiedzi na wniosek oszczędności z tym związane zostały przedstawione. Na dzień dzisiejszy z 7 Pań  

księgowych dwie powiedziały, że nie będą zainteresowane przejściem. Wśród tych osób są osoby w różnym 

wieku, są tam emerytki. Do centralnej obsługi można podłączyć instytucje kultury, OSiR, który jak najbardziej, 

myślę, że docelowo mógłby być i można by to było wprowadzić do CUW-u. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz  powiedziała, że w tej chwili jest 5,45 etatu, najprawdopodobniej odejdą 

dwie osoby. Zapytała, czy jak zostanie 3,45 etatu to czy to wystarczy do CUW oraz ile osób jest zatrudnionych 

w szkołach, które będą musiały obsłużyć dwie kadrowe a które będą zatrudnione w CUW-e. 

Sekretarz Gminy Pani Anna Rawinis odpowiedziała, że jest 326 umów o pracę oraz 76 umów 

zleceń/dzieło/umów cywilnoprawnych. Na dzień dzisiejszy opierając się na analizach 4 etaty byłyby optymalne. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz   powiedziała, że w tej chwili jest 7 jednostek oświatowych i w niedalekiej 

przyszłości planowane jest włączenie Domu Kultury, Biblioteki i OSiR. Zapytała, czy zostanie utworzona 

kolejna jednostka.  

Sekretarz Gminy Pani Anna Rawinis odpowiedziała, że są to bardzo dalekie plany i uważa, że powinno  

to w tym kierunku iść. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że podejmując decyzję o utworzeniu CUW-u powinna być 

świadomi tego, że będzie trzeba kontynuować podjętą decyzję. 

Sekretarz Gminy Pani Anna Rawinis powiedziała, że niektóre samorządy w swoich strukturach pozostają  

przy finansach tylko jednostek oświatowych. 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 10 za, 3 przeciw, 1 wstrzymujące  

się uchwała została podjęta.  
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Głosowano w sprawie: 

organizacji wspólnej obsługi w wybranym zakresie placówkom oświatowym Gminy Gołdap zaliczanym  

do sektora finansów publicznych z autopoprawką 

 

Wyniki głosowania 

ZA:10, PRZECIW:3, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(10) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz, Marian Mioduszewski,  

Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Zbigniew Mieruński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1) 

Andrzej Tobolski 

Uchwała Nr LIX/434/2022 

/w załączeniu/ 

Radny Pan Marian Chmielewski opuściła obrady – 15:30 

8) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Specjalisty ds. Strategii i Rozwoju Gminy Pani 

Anety Milczarek o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Gołdap  

do Stowarzyszenia Warmińsko – Mazurskich Samorządów Pogranicza. 

 

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia woli 

przystąpienia Gminy Gołdap do Stowarzyszenia Warmińsko – Mazurskich Samorządów Pogranicza (poprzednio 

Stowarzyszenia Warmińsko-Mazurskich Gmin Pogranicza), zwanego dalej „Stowarzyszeniem” jako członka 

zwyczajnego. Przedstawicielem Gminy Gołdap na Walnym Zgromadzeniu Członków wskazanym przez organ 

stanowiący Gminy Gołdap będzie Joanna Magdalena Łabanowska.  

Radny Pan Marian Chmielewski wrócił na obrady – 15:35 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia woli przystąpienia Gminy Gołdap do Stowarzyszenia Warmińsko – Mazurskich Samorządów 

Pogranicza  

 

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0,BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Uchwała Nr LIX/435/2022 

/w załączeniu/ 

 

9) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Gołdap. 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że w lutym 2021 roku, Rada Miejska przyjęła 

uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium. Przedłożony projekt zmiany studium był wyłożony 

do publicznego wglądu. Wpłynęły do tego projektu dwie uwagi. Zmiany punktowe dotyczą głównie terenów 

przemysłowo-produkcyjnych, które zmieniane są na tereny wielofunkcyjne o niskiej bądź też wysokiej 
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intensywności. Dodatkowo na wniosek Lasów Państwowych zmieniane są obszary w strefie ochrony 

uzdrowiskowej na tereny lasów. Wprowadzany głównie proponowany przebieg łącznika drogi wojewódzkiej 

między Jabramowem a Botkunami. Są to głównie zmiany jak również dostosowanie pewnych zapisów studium, 

zgodnie z obowiązującymi ustawami, które się w międzyczasie od 2015 roku zmieniały. Pierwsza uwaga 

dotyczyła działek gminnych, położonych nad jeziorem Gołdap, położonych między rzeką Gołdapą, istniejącą 

zabudową mieszkaniową a Ośrodkiem Sportu i Rekreacji. Uwaga dotycząca gruntów gminnych jest bezzasadna,  

ze względu na to, że obecne zapisy studium i proponowane zapisy studium, mówią o tym, że te funkcje, o których 

pisze osoba zgłaszająca uwagę, można realizować nie zmieniając tych zapisów. Druga uwaga dotyczy gruntu 

położonego w obrębie Bałupiany. Jest to obszar położony przy samej granicy z Rosją i przy granicy ze specjalną 

strefę ekonomiczną. Osoba zgłaszająca uwagę chciała, żeby ten obszar oznaczyć jako tereny górnicze, wydobycia 

złóż kruszyw naturalnych. Studium zgodnie z przepisami prawa, opisuje się i zaznacza się takie tereny  

w przypadku, gdy są udokumentowane. Na dzień dzisiejszy, te złoża, o których pisze osoba zgłaszająca uwagę, 

nie są udokumentowane, nie ustanowiono na ich obszarze górniczego terenu i obszaru górniczego. Nie są one 

uwzględnione w żadnej ewidencji złóż kruszyw naturalnych oraz nie wydano na ich eksploatację żadnej koncesji. 

W związku z tym, ta uwaga też nie zasługuje na uwzględnienie.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poinformował jak głosowały poszczególne komisje.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieuwzględnienia uwagi nr 1 wskazanej w załączniku nr 6 projektu uchwały  

 

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieuwzględnienia uwagi nr 2 wskazanej w załączniku nr 6 projektu uchwały 

 

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Gołdap 

 

Wyniki głosowania 

ZA:14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ:0,BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

Wyniki imienne: 

ZA(14) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek,  

Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

Uchwała Nr LIX/436/2022 

/w załączeniu/ 
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10) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Kierownik Wydziału GPO Pani Beaty Kołakowskiej 

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego nad rzeką Gołdapą pomiędzy ulicami: Generała Sikorskiego, Różaną i Lipową w Gołdapi. 

Radna Pani Teresa Dzienis opuściła obrady – 15:43 

Radny Pan Zdzisław Janczuk opuścił obrady – 15:44 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że projekt uchwały był już wielokrotnie 

omawiany i zwróciła się o ewentualne pytania.  

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że w ocenie dokumentów otrzymanych zarówno 

z Urzędu Miejskiego, jak i w odpowiedzi na zapytania zadawane wraz z radną Wiolettą Anuszkiewicz skierowane 

do prezesa Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji, przeprowadzone badania geologiczne istnieje 

zagrożenie ujęcie wody. Została uchwalona strategia rozwoju gospodarczego, społeczno-gospodarczego, gminy 

do 2030 roku. W diagnozie celem jest zabezpieczenie wysokiej jakości zasobów naturalnych. Największym 

zasobem są zasoby naturalne, które powinno się chronić, pielęgnować i nie dopuszczać do ich degradacji i między 

innymi jest zapisane wprost: deficyt zasobów wody pitnej jako jedne z zagrożeń, które mogą nastąpić. Jest 

również w gospodarce wodno-ściekowej wniosek, żeby nastąpiła poprawa warunków, przede wszystkim  

w sprawnie działającej gospodarce wodno-ściekowej. W celu szczegółowym jest zapisane: budowa  

i modernizacja ujęcia wody. W odpowiedzi na pismo z dnia 26 lipca, prezes PWiK  napisał : „Biorąc to pod 

uwagę, jak również bardzo wysoki poziom wód gruntowych na tym terenie, budowa budynków wielorodzinnych 

wydaje się wręcz niewykonalna. Należy wziąć pod uwagę, że budowa w takich warunkach wymaga wykonania 

odwodni budowlanych, a istnienie osiedla mieszkaniowego, dróg publicznych”. Państwowe Gospodarstwo 

Wodne wskazało ścieżkę, co powinna gmina zrobić w najbliższym czasie, jeśli chodzi o ochronę źródeł wody. 

Między innymi, najnowsza ustawa prawo wodne, obliguje gminę do stworzenia do końca roku analiz ryzyka, 

związanych z ujęciami wodnymi. Prezes PWiK odpisał, że do końca 2022 roku zostanie przeprowadzona analiza 

ryzyka dla ujęcia wody w Gołdapi, która szczegółowo określi warunki wodne, gruntowe na terenie wokół ujęcia 

wody. I ta analiza pokaże nam jakie są zagrożenia i ryzyka. W związku z tym, że jest to sprawa nadal niejasna. 

Jest to sprawa, która budzi zagrożenie dla źródeł wody, zaproponował  odrzucenie zapisu o przeznaczeniu terenu 

pod budownictwo wielorodzinne. Żadne uwagi wskazane podczas konsultacji społecznych a szczególnie uwagi 

dotyczące zabudowy wielorodzinnej, nie zostały wzięte pod uwagę. 86% mieszkańców opowiedziało się 

przeciwko jakikolwiek budowie na tym terenie. Z przeprowadzonych analiz geologicznych wynika, że trzeba 

kopać do 3 m celem wykonania drogi dojazdowej ze środków gminnych. Do 3 m głębokości trzeba wymienić 

całkowicie grunt, ponieważ dopiero na 3 m jest grunt jako tako wytrzymały.  

Radna Pani Teresa Dzienis wróciła na obrady – 15:46 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że plan został przygotowany zgodnie z prawem. Nie  

ma tam rzeczy, nie ma tam kwestii, których nie mogliśmy, czy też nie moglibyśmy uwzględnić.  

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że nie zarzuca, że ktoś popełnił tu błędy. 

Natomiast uważa, że  odpowiedzialnością radnych jest zadbanie o wodę pitną dla mieszkańców Gminy Gołdap. 

Wg radnego jest to w tym momencie zagrożone, jeżeli będą tam budowane drogi, budowane domy. Jeśli nawet 

jest 1% zagrożenia dla źródło wody, to powinniśmy wszyscy być przeciwni temu. 

Radny Pan Zdzisław Janczuk wrócił na obrady – 15:48 

Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska odpowiedziała, że 86% złożonych wniosków 

mieszkańców było nie za wprowadzaniem zabudowy mieszkaniowej w obszarze objętym miejscowym planem. 

Ale to nie były jedyne wnioski. Mieszkańcy zgłaszali uwagi aby zostawić jak najwięcej terenów zielonych, żeby 

ograniczyć tam możliwość wjazdu samochodów. Został zrobiony mały sięgnik do ulicy Różanej, mały sięgnik 

od ulicy Słonecznej. Cała reszta pozostawiona została w zasadzie bez komunikacji, bez możliwości poruszania 

się. Prawie 10 ha z 11 ha zostawione jako tereny zieleni, zieleni parkowej, prawie nietknięte, z możliwością 

wprowadzenia rekreacji. Dbając o rozwój miasta, mając na uwadze infrastrukturę i konieczność racjonalnego 

wykorzystywania gruntów w obszarach zabudowanych czyli wykorzystywanie tej infrastruktury, którą mamy 

już i jak gdyby a miarę możliwości wprowadzanie zabudowy, tam, gdzie już jest infrastruktura. Mając  

to wszystko na uwadze, w ślad za ustaleniami w studium, zaproponowane zostało wprowadzenie nieagresywnej 

zabudowy mieszkaniowej. Mówienie o zagrożeniach, o których jeszcze nie wiadomo, może wcale nie wynikać, 

że cokolwiek będzie temu ujęciu wody zagrażało.  

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że zastanawia go pośpiech przy procedowaniu tzw. „szpitalówy”  
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Kierownik Wydziału GPO Pani Beata Kołakowska powiedziała, że tu nikt na razie w niczym nie inwestuje. 

Radni uchwalając plan daj szansę rozwoju w mieście zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej. Uchwalenie 

planu nie znaczy jeszcze, że te inwestycje powstaną.  

Radna Pani Monika Wałejko zapytała, jakie będą podjęte kroki gdy plan zostanie uchwalony a po kilku 

miesiącach analiza wykonana przez PWiK wykaże zagrożenia dla źródła wody. 

Kierownik Wydziału GPO Pani  Beata Kołakowska powiedziała, że jeżeli przeprowadzona analiza wykaże 

zagrożenia do projektowanej zabudowy wtedy będzie można zastanowić się nad zmianą miejscowego planu bądź  

też nie.  

Radny Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że z jednej strony planowana jest tam przestrzeń zielona  

do wypoczynku a z drugiej strony będą stawiane bloki. Nie ma przekonania, by w miejscu planowania terenu 

zielonego postawić 3 blokowiska na 150 mieszkań i dochodzącym do każdej rodziny aucie.  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Józef Wawrzyn powiedział, że trzeba uchwalać plany zagospodarowania 

przestrzennego aby ściągnąć inwestorów. 

Radny Pan Andrzej Tobolski Andrzej zapytał Kierownik Wydziału GPO Pani  Beata Kołakowska, czy wraz 

z mężem są zainteresowani terenami na terenie „szpitalówy”. 

Kierownik Wydziału GPO Pani  Beata Kołakowska odpowiedziała, że nie są i nie będą zainteresowani 

inwestowaniem w tym miejscu.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie nieuwzględnienia 

uwagi nr 1 zawartej w załączniku nr 2 projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego nad rzeką Gołdapą pomiędzy ulicami: Generała 

Sikorskiego, Różaną i Lipową w Gołdapi.  

W głosowaniu jawnym głosami 8 za, 5 przeciw, 1 wstrzymującym się uwagi nie zostały uwzględnione.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

nieuwzględnienia uwagi nr 1 zawartej w załączniku nr 2 projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego nad rzeką Gołdapą pomiędzy ulicami: Generała 

Sikorskiego, Różaną i Lipową w Gołdapi  

 

Wyniki głosowania 

ZA:8, PRZECIW:5, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA(8) 

Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(5) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Hołdyński 

 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek w sprawie nieuwzględnienia 

uwagi nr 2 zawartej w załączniku nr 2 projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego nad rzeką Gołdapą pomiędzy ulicami: Generała 

Sikorskiego, Różaną i Lipową w Gołdapi. 

W głosowaniu jawnym głosami 8 za, 5 przeciw, 1 wstrzymującym się uwagi nie zostały uwzględnione.  
Głosowano wniosek w sprawie: 

nieuwzględnienia uwagi nr 2 zawartej w załączniku nr 2 projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego nad rzeką Gołdapą pomiędzy ulicami: Generała 

Sikorskiego, Różaną i Lipową w Gołdapi  

 

Wyniki głosowania 

ZA:8, PRZECIW:5, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA(8) 

Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko, 
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Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW(5) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Hołdyński 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego nad rzeką Gołdapą 

pomiędzy ulicami: Generała Sikorskiego, Różaną i Lipową w Gołdapi. 

W głosowaniu jawnym głosami 8 za, 5 przeciw, 1 wstrzymującym się za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego nad rzeką Gołdapą 

pomiędzy ulicami: Generała Sikorskiego, Różaną i Lipową w Gołdapi  

 

Wyniki głosowania 

ZA:8, PRZECIW:5, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0 

 

Wyniki imienne: 

ZA(8) 

Teresa Dzienis, Zdzisław Janczuk, Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko, 

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (5) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński, Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Hołdyński 

Uchwała Nr LIX/437/2022 

/w załączeniu/ 

11) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicza o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 18 lipca 2022 r. 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz opuściła spotkanie – 16:34. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały 

uznający skargę na użytkowanie samochodu służbowego przez burmistrza do celów prywatnych za bezzasadną.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 11 za, 1 przeciw, 1 wstrzymującym 

się uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi z dnia 18 lipca 2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA:11, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĘ SIĘ:1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn,  

Marek Zajączkowski 

PRZECIW(1) 

Andrzej Tobolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ(1) 

Zbigniew Mieruński 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Anuszkiewicz 

Uchwała Nr LIX/438/2022 

/w załączeniu/ 
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12) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Pana Zbigniewa Makarewicz o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 

1 sierpnia 2022 r. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił projekt uchwały 

uznający petycję w sprawie utworzenia Rady Młodzieżowej za bezzasadną.  

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym głosami 12 za, 1 wstrzymującym się 

uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji z dnia 1 sierpnia 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA:12,PRZECIW:0,WSTRZYMUJĘSIĘ:1,BRAKGŁOSU:0,NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA(12) 

Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Zbigniew Makarewicz,  

Zbigniew Mieruński, Janina Pietrewicz, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski, Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, 

Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘSIĘ(1) 

Marian Mioduszewski 

NIEOBECNI (1) 

Wioletta Anuszkiewicz 

Uchwała Nr LIX/439/2022 

/w załączeniu/ 

Do pkt 7 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński wraz z radną Panią Wiolettą Anuszkiewicz złożył interpelację 

w sprawie realizacji inwestycji pn. „Budowa Zakładu Przyrodoleczniczego w Gołdapi”. 

 

 Do pkt 8 

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński wraz z radną Panią Wiolettą Anuszkiewicz złożył zapytanie  

w sprawie instalacji burzowej i kanalizacji na terenie Gminy Gołdap. 

Do pkt 9 

Brak zapytań przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

Do pkt 10 

Radny Pan Zbigniew Makarewicz podziękował za pomalowanie tunelu pod DK65. Ładnie się on teraz 

Zapytał, jakiej części budynku dotyczył podpisany w dniu dzisiejszym akt notarialny dla Niepublicznej 

Terapeutycznej Szkoły Podstawowej w Jabłońskich.  

Wiceprzewodniczący Pan Zbigniew Mieruński powiedział, że w sierpniu odbyło się spotkanie dotyczące 

studium zagospodarowania przestrzennego Gołdapi. była mowa o tworzeniu dokumentów planistycznych 

dotyczących zagospodarowania przestrzennego. Zawnioskował o przygotowanie szkolenia dla radnych, które by 

dotyczyło dokumentów planistycznych, zakresu takich opracowań, trybu, zakresu i wielkości opracowań.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w statucie Gminy Gołdap jest zapis, który mówi, że rada miejska 

wybiera komisje liczące co najmniej w czteroosobowy skład a Komisja Skarg, Wniosków i Petycji działa w 

trzyosobowym składzie.   

Do pkt 11 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LIX sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                   

 Wojciech Hołdyński  

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


